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Παρέλαβαν τα αυτοκόλλητα για POS οι ιδιοκτήτες
ταξί, αλλά προσφεύγουν στο ΣτΕ

2024/10/10 10:03 στην κατηγορία MMM

Στο Συμβούλιο της Επικρατείας προσφεύγουν οι ιδιοκτήτες ταξί (ΠΟΕΙΑΤΑ) για το
αυτοκόλλητο πληρωμής με POS, παρά το γεγονός ότι προχώρησαν στην παραλαβή
του από την ΑΑΔΕ.

Υπενθυμίζεται ότι, η Ομοσπονδία έχει τονίσει εξαρχής την αντίθεσή της τόσο για το
μέγεθος όσο και για το σημείο τοποθέτησης της ετικέτας, καθώς υποστηρίζει ότι
τίθεται σε κίνδυνο η οδική ασφάλεια οδηγών και επιβατών.

Σε νεότερη ανακοίνωσή της, η ΠΟΕΙΑΤΑ αναφέρει ότι επιλέγει η νομική οδός για το εν
λόγω θέμα, καθώς βρίσκεται στην διαδικασία της προσφυγή στο ΣτΕ για την άμεση
αναστολή της απόφασης.

Ωστόσο, μέχρι να τελεσιδικήσει η προσφυγή τις επόμενες μέρες, τα αυτοκόλλητα θα
διανεμηθούν στα σωματεία προς κόλληση εντός διαστήματος 3 εβδομάδων.

«Η παραλαβή των ταμπελών δεν συνιστά σε καμία 
περίπτωση αποδοχή» 
Να σημειωθεί ότι, η ΠΟΕΙΑΤΑ απέστειλε και σχετικό έγγραφο στον διοικητή της ΑΑΔΕ
για την παραλαβή των ετικετών, όπου σημειώνονται τα εξής:

Σε συνέχεια της από Η υπ. αριθ. Γ.Δ.Φ. 1100720 ΕΞ 2024/10.09.2024 επιστολή & ΔΤ
ΠΟΕΙΑΤΑ 12.09.2024 πρόσκλησης της Υπηρεσίας σας προς την Ομοσπονδία μας, όπως
παραλάβουμε τις αυτοκόλλητες ταμπέλες του άρθρου 2 της υπ’ αριθ.
Α.1118/01.08.2024 (Β’ 4529) κοινής απόφασης των υφυπουργών Εθνικής Οικονομίας
και Οικονομικών, σας γνωστοποιούμε, σύμφωνα με τις προβλέψεις της παρ. 2 του
άρθρου 4, ως τροποποιήθηκε και ισχύει, ότι η παραλαβή των ταμπελών θα
πραγματοποιηθεί από τον/την Ελευθέριο Πετράκη Γενικό Γραμματέα τον/την οποίον/α
ορίζουμε ως υπεύθυνο/η παραλαβής ο οποίος και θα τις παραλάβει την Τρίτη 8/10/24
με ιδιωτικό μέσο μεταφοράς/ταξί και παρακαλούμε πολύ ως προς την γνωστοποίηση
της ώρας παραλαβής.

Η παραλαβή των ταμπελών δεν συνιστά σε καμία περίπτωση αποδοχή εκ 
μέρους μας



της νομιμότητας των ως άνω σχετικών Υπουργικών Αποφάσεων και εξακολουθούν να
ισχύουν στο ακέραιο οι ενστάσεις και διαφωνίες που έχουμε επανειλημμένως
εκφράσει έως σήμερα, τόσο σε σχετικές συναντήσεις όσο και δημοσίως.

Συγκεκριμένα, υπενθυμίζουμε ότι, ενώ δεν είμαστε κατ’ αρχήν αρνητικοί στη
σήμανση για τη σωστή ενημέρωση των επιβατών, είμαστε εντόνως αρνητικοί στον
συγκεκριμένο τρόπο σήμανσης, η οποία λόγω μεγέθους και τοποθεσίας επικόλλησης
μειώνει την ορατότητα σε τέτοιο βαθμό και με τέτοιο τρόπο, ώστε να καθίσταται
επικίνδυνη για την οδική ασφάλεια και την ασφάλεια οδηγών και επιβατών.
Υπενθυμίζουμε, επίσης, ότι στην προσπάθειά μας να συμβάλουμε δημιουργικά στην
επίλυση του ζητήματος, προτείναμε εναλλακτικές λύσεις, που εξασφάλιζαν τόσο τη
σωστή ενημέρωση των επιβατών όσο και την οδική ασφάλεια, οι οποίες ωστόσο για
ανεξήγητους λόγους δεν έγιναν αποδεκτές.

Κατόπιν τούτων, καίτοι προτιθέμεθα να παραλάβουμε τυπικά τις ταμπέλες, 
δεν μετακινούμαστε από τις θέσεις μας και τα τεκμηριωμένα και βάσιμα 
επιχειρήματά μας και προτιθέμεθα να προβούμε σε όλες τις αναγκαίες νόμιμες
ενέργειες, δικαστικές και εξωδικαστικές, για την ακύρωση των παράνομων αυτών
αποφάσεων.

Με την ρητή επιφύλαξη παντός νόμιμού δικαιώματός μας, συμπεριλαμβανομένης της
άσκησης αιτήσεως ακυρώσεως ενώπιον του Συμβουλίου της Επικρατείας κατά των
υπ’ αριθ. Α.1118/01.08.2024 (Β’ 4529) και Α.1143/26.09.2024 (Β’ 5413) κοινών
αποφάσεων των υφυπουργών Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, καθώς και
αιτήσεως αναστολής, προς υπεράσπιση των εννόμων συμφερόντων μας και την
προάσπιση του δημοσίου συμφέροντος, κατά τα ανωτέρω.


